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Datum: 26. 6. 2019

SKRAJSAN ZAPISNIK iN SKLEPI
5. redne seje Obiinskega sveta Obiine Raie-Fram,

kije bita v Beli dvortni gradu Raie in sicer
v ietrtek, 30. 5. 2019 ob 18.00 uri

1. toika:
Otvoritev seje in ugofovitev sklepdnosti

Lupan g. Branko Ledinekje uvodoma vse prisotne lepo pozdravil in se jim zzhvalil za

udeleibo na 5. redni seji Obdinskega sveta Obdine Rade-Fram'

Ugotovljeno je bilo, daje seja sklepdna. V dasu njenega zadetkaje bilo prisotnih 15 dlanov

in dlanic obdinskega sveta.

PRISOTNI NI IN CLANICE OB SVETA:
Ema CEBE, Milojko DREO, Alojz
JARC, Zdravko JELSEK, Ivan KO
PREDIKAKA, Rosvita ROBAR, Se

Slovomir LESNIK - od 18.45

ODSOTNI: -

OSTALI PRISO TNI:
Branko LEDINEK - Zupan, Zorica ZAJC KVAS direktorica OU, Suzana PUNGARTNIK'
Simona ANTOLIC 1OU Ob1ine Raie-Fram), Nino MIKEL (Medobtinski inipektorat Maribor)

- pri toiki 7., Robert KRANER (Medobiinsko redarstvo Maribor) 
-- 
pri toiki 7., Milenka

PETROVIC (Policijska postaja Raie) - pri totki 6., Peter FINGUST - ilan Nadzornega

odbora Obiine Raie-Fram, Anton TRLEP * predsednik KS Fram.

2. toika
Potrditev zopisniko 4. redne seie ob;inskego sveto

G. Zupanje podal v obravnavo predlog zapisnika 4. redne seje obdinskega sveta (26. 3.

20t9).

STEuNAD, Dragica LESNIK, Vitomir BAUWN, Aloizrja
VACIC, Simona MURKO, AIenKa RIZNER SIBILA, Miran
basrijan SORSAK, Duian PIIRGER, Romana FISER,
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SKLEP 5t.35:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram potrdi zapisnik 4. redne seje Obiinskega sveta

Obiine Raie-Fram.

s16 asovi >ZA< 16 tnih svetnikov e bil et



3. foika:
Sprejem dnevnego redo

Lupan g. Branko Ledinek je predlagal sprejem dnevnega reda, kot je izhajal iz gradiva.

s t6 asovi >ZA< 16 sotnih svetnikov ebils e1

DNEVNI RED:

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepinosti
2. Potrditev zqpisniko 4.redne seje O.5.
3. Sprejem dnevnega reda
4. fnformocijeZupano
5. Vproionje in pobude svetnikov
6. Podojo informocije o trendih vornostnih pojovov no obmoaju obiine Roie-

From v letu 2018

7. Seznanitev z Letnim poroiilom o delu Medobiinskego in5pektoroto in
redqrstvq fuloribor

8. Obrovnovo in sprejem preklico Sklepo o doloiitvi izvojolco javne sluibe
odvojonjo in iiSienjo komunolne odpadne in podovinske vode no obmoiju
obiine Rode-From 5t. 062-02 /4-?OO3-34

9. Obrovnovo in sprejem Odloko o sprememboh in dopolnitvoh Odloko o noiinu
izvojonjo gospodorske jovne sluibe odvojonjo in iiSienjo komunolnih in
podovinskih odpodnih vodo no obmoiju obiine Roie-From

10. Obrovnovo in sprejem Sklepo o doloiitvi jovnego dobro lokolnego pomeno
11. Obrovnqvo in sprejem Sklepo o ukinitvi stotuso jovnego dobro
12. Obrovnavo in sprejem Sklepo o doloiitvi stotuso jovnego dobro
13.Seznonitev z Letnim progromom delo Nodzornego odboro Obiine Roie-

Frqm zo leto 2Ot9
14. Obrovnovo in sprejem Sklepo o podelitvi obiinskih priznonj v letu ZOlg
15. Rozno

4. toika:
Informocije iupono

G. Zupanje spomnil, daje bila inje letoSnja pomlad vremensko vedinoma zelo neugodna
(mrzla, deZevna), karje pri delih na komunalnem podroiju povzrodalo precej5nje teZave.
Kljub temu smo v mejah mogodega skuSali slediti planom na tem podrodju.
Prisotne je informiral o pomembnej5ih vsebinah med prej5njo in aktualno sejo:
o Nadaljuje se obnova dveh odsekov obdinskih cest na obmodju Sp. Gorice.

2

SKLEP It.36:
Obiinski svet ObIine Raie-Fram sprejme dnevni red 5. redne seje obiinskega sveta, kot
e bilo ano.



. iez cca dva meseca je predviden zakljudek obseZnega projekta - izgradnje javnega
kanalizacijskega omreZja Je5enca.
o Nadaljujemo z deli izgradnje kanalizacije v Morju.
o Glede moZnosti pridobitve nepovratnih sofinancerskih sredstev (na5a prijava) in dasa
zatetka izgradnje nove distilne naprave v Radah 5e vedno ni mogode redi nid bolj dolodenega.
Dan po seji OS bodo potekala vnovidna usklajevanja v zvezi z dokumentacijo. Zadeve se,2al,
pomikajo zelo podasi.
r V objavi je razpis za izdelavo idejne zasnove rekonstrukcije ceste od trafo-postaje Fram do
ZelezniSke postaje in mimo gradu Rade do rondoja pri gostilni Kmetid v Radah.
. V zadetku junija se bodo zadela dela sanacije cestnih prekopov.
o Kmalu bodo tudi na terenu stekla dela za dograditev enote vrtca v Radah. S to investicijo
bomo zagotovili 3 nove igralnice, razSirjena in rekonstruirana pa bo tudi vrtdevska centralna
kuhinja. Ker se ni bilo mogode dogovoriti drugade, bo dovo/transport urejen po parceli, kije
v lasti obdine.
o Prihodnji tedenje napovedan sestanek z direktorico Sklada kmetijskih zemtjiSd in pogovor
o aktualni tematiki (veliki zakupniki naj bi podasi izgubljali del kmetij skih zemljiSd).
o V Planici je bil zgrajen novi vodohran.
o Z ozirom ra OS dano pobudo o preuditvi moZnosti kandidiranja za pridobitev
sofinancerskih sredstev za energetsko sanacijo stavb (iavnih zavodov - npr. iol) je g. Zupan
povedal, da se je tega deloma lotila MOM, katere deleZ lastnih sredstev je znaSal preko 60 %.

Gre za relativno visok vloZekjavnih sredstev, zato je potrebno trezno pristopiti k morebitnim
tovrstnim sanacijam, saj se z vi5anjem toplotnih izgub na objekrih viSa tudi sofinancerski
delei.

5. toiko
VproSonjo in pobude svetnikov

o Ga. Romana FiSerje povedala, da seje nanjo obmila obdanka, kije predlagala, da bi bile
telefonske Stevilke oz. kontakti vseh dlanov in dlanic obdinskega svetajavno dostopni na

spletni strani in/ali objavljeni v Novicah, zaradi desarje ga. FiSer na seji podala tako pobudo.

V nadaljevanju je predlagala ureditev javne razsvetljave in plodnika ob ZelezniSki progi,
zanimalo pajoje tudi, ali lahko obdina od pristojnega ministrstva doseZe 5e postavitev
protihrupne ograje ob drugi strani ZelemiSke proge - proti Je3enci.

Ga. Zorica Zajc Kvasje dejala, daje glede objave kontaktov smiselno razmisliti in da
bomo posredovali vprasalnik (predlog soglasja) ter potem dorekli, kako ravnati.

G. iupanje povedal, da sta izgradnja ploinika in ureditev razsvetliave v lokalni domeni, a
ker gre za podroije, ki ga bodo zajenali tudi projekti za Zeleno ureditev podvoza pod
ielezniiko progo, bo vei o moZnoslih znonega v perspehivi. Podobno velja za ograjo ob

ielezniiki progi (bo sestavni del projekta podvozo, ki je v nastaianju).
G. Zdravko Jel5ek je rekel, da osebno sogla5a z objavo njegovih kontaktnih podatkov, saj

se zaveda, da so bili dlani OS izvoljeni kot predstavniki obdanov, zato imajo sedaj obdani
pravico imeti moZnost, da se lahko nanje obradajo s svojimi vpraSanji, mnenji, opaZanji,
dilemami, sugestijami ipd.
Kar zadeva pomisleke g. Lupana v zvezi z moZnostmi in smiselnostjo kandidiranja za

sofinancerska sredstva za energetsko sanacijo javnih objektov, je g. JelSek rekel, daje
vsakrsno sofinanciranje, kije niZje od 100 % lastnega vloZka, bolj5e od polne obveze pladila
stroskov, ki bo morda potrebno, ko bo nekod energetska sanacija najbrZ postala obveza.
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V zvezi z nastajanjem projekta za bododi podvozje g. Jel5ek izrazil upanje, da bo narejen v
skladu s sodobnimi trendi. saj gre za dolgorodno zadevo, ki bi morala biti v fazi projektiranja
zazrta v prihodnost. torej predvideti tudi kolesarske poti ipd.

o Ga. Rosvita Robarje vpraSala, ali je Ze znano, de bo v prihodnji zimski sezoni v na5i
obdini vzpostavljeno drsaliSde.

Ga. Zorica Zajc Kvas je povedala, daje bil v Informatoriu it. 3, poleg sklopa javnih
razpisov za sofinanciranje druioenih dejavnosti/2019, objavljen tudi poziv za skrbnike
morebitnega monlaZnega drsaliiia. Prispeli sla dve prijovi, sestanek s polencialno
zainleresiranimi pa ie ni bil sklican.

Ga. Robar je v nadaljevanju za naSe obdane predlagala sofinanciranje/subvencioniranje
vstopnic za koriSdenje Sportnih objektov.

G. Zupanje dejal, daje iportnih in ostalih dejaynosti, s katerimi se ukvarjajo obiani in so
plailjive, vei, in da se ne zdi pravitno, do bi podprli zgolj hobije nekaterih interesnih skupin.
Poleg tega za otroke Ze lep ias subvencioniramo smuiqrske vozovnice.

Ga. Zorica Zajc Kvas je spomnila, do so v vsakem primeru te odloiine v pristojnosti
obiinskega sveta, ob tem pa opozorila, da je zadeva veiplastna, saj je tudi smuiiii, kopaliit
ipd. vei in ie obiino ni njihov (so)ustanovitelj, se pojavi dodatna te1ava, kateremu odvet
ponudnikov dati prednost.

G. Zdravko JelSek seje zavzel za postopno Siritev koga uporabnikov, ki bijim
posamemo ali ved aktivnosti subvencionirali, ter po moZnosti za postopno Siritev obsega
dejavnosti, ki bi jih subvencionirali iz proradunskih sredstev.

r G. Zdravko Jel5ekje opozoril na nujnost temeljite obnove avtobusnih postajali5d -
tamkaj Snj ih nadstrelnic.

o G. Ivan Kova6ii se je pozanimal, zakaj tolik5no talno signaliziranje (s drtami) ob Cesti
talcev v Radah (drZavna cesta).

G. Zupan je odgovoril, daje na tem podroiju priiel veljati novi zakon, po ktterem se
signalizira z robnimi irtami (prej so risali sredinske).

G. Kovadidje dejal, da so sedaj ustvarjeni pogoji, da bi bilo mogode asfaltirati cesto, ki iz
glavne ceste vodi k ribnikom LD Rade, za kar seje tudi zavzel (izdelava protipraSne za5dite
dolgo ni bila mogoda, saj je temu nasprotovala oseba, ki je imela v lasti manj5i del tega
cestiSda; ta osebaje sedaj pokojna).

G. iupanje povedal, da bomo zadevo uredili, ie in ko bo mogoie, saj ne gre za velik
stroiek.

6. toiko
Podojo informocije o trendih vornostnih pojovov no

obmoEju obdine Roie-From v letu 2018

Porodilo o pojavih z elementi kaznivega dejanja, ki so ga pripravili sodelavci Policijske
postaje Raie (v nadaljevanju: PP), ustno pa predstavil g. Milenko Petrovid, je po sklopih
zajemalo problematiko:

- kaznivih dejanj (KD zoper premoZenje, KD zoper zakonsko zvezo, druZino in otrok,
KD zoper dlovekove pravice in svoboSdine, KD zoper gospodarstvo in KD zoper
Zivljenje in telo) - 43,5 o% uspeh pri raziskanosti,
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javnega reda in zagotavljanja splo5ne vamosti ljudi (krSitve po Zakonu o varstvu
javnega reda in miru - predstavljale so 4l %o vseh kSitev, Zakonu o nalogah in
pooblastilih policije. Zakona o javnih zbiranjih, Zakona o oroZju, Zakona o prijavi
prebivali5d4 Zakona o za5diti Zivali, Zakona o omejevanju porabe alkohola, Zakona o
ohranjevanju narave, Zakona o osebni izkaznici, Zakona o omejevanju tobadnih in
povezanih izdelkov, Zakona o eksplozivih in pirotehnidnih izdelkih). S podrodjajavne
varnosti so v letu 2018 na naiem obmodju policisti obravnavali 5e 3 poZare, 3 delovne
nesrede, I iskanje osebe, 2 samomora, 2 nenadni smrti in 2 druga dogodka;
zagotavljanja vamosti cestnega promela (126 prometnih nesred, od tega 1 s smrtnim
izidom/kolesar);
prekSkov po Zakonu o tujcih (2);
izvalanja preventivne dejavnosti (23).

Na podlagi navedenih statistidnih podatkov ocenjujejo, daje bila vamostna situacija na

obmodju obdine Rade-Fram v letu 2018 ugodna in obvladljiva, zlasti na podrodju cestnega
prometa, javne vamosti in stanja kriminalitete.
Zabeleilen je le porast kamivih dejanj oz. pojavov z elementi kaznivih dejanj;to dejstvo
pripisujejo vse vedjemu priseljevanju na obmodje obdine Rade-Fram, torej vi5anju Stevila

prebivalstva.

V razpravi je go. Romano FiSer zanimalo, ali se vlomi pojavljajo koncentrirano ali razprSeno

po razlidnih podrodjih, vpraSala paje tudi, kako ocenjujejo kadrovsko situacijo na PP in
njihovo opremljenost (ali imajo na tem podrodju kaklne nerealizirane potrebe).

G. Milenko Petrovii je pojasnil, daje najvei vlomov v Moriu ter v Raiah na Ljubljanski
cesti, razen teh urbanih podroiij pa so na udaru tudi manj obljudeni vikendi na pohorskem

podroiju. Kar zadeya kadrovsko zasedbo, so tako itevilino kot slrokovno primerno zasedeni

in obvladujejo siluocijo, tudi sicer so optimalno opremljent, ie vedno pa oslaia nereien
prostorski problem, kar zaposleni na PP Raie iutiio kol naiveiio teiqvo.

G. Du5an Purgerje rpra5al, kaj kaZejo ugotovitve (v raziskanih primerih) v zvezi s storilci -
ali gre preteZno za naSe obdane in na5e drZavljane.

G. Milenko Petrovii je odgovoril, da veiina slorilcev prihaja iz drugih ktajev, tudi drugih
drZav.

G. Zupan ie podal naslednio otovr tev:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram se je seznanil z Informacijo o trendih varnostnih
pojavoy na obmoiju obEine Raie-Fram v letu 2018.

7. loika
Seznonitev z Letnim Pordilom o delu

lrtedobiinskego inipektoroto in redorstvo Moribor

Gradivo smo prejeli od Medobdinskega in5pektorata in redarstva Maribor, katko ustno

obrazloZitev je uvodoma podala ga. Nina Mikel, inipektorica.
Ga. Mikel je povzela temeljne usmeritve in orisala izvedena dela, rezultate, ugotovitve in
ukrepe na podrodjih, ki sodijo v pristojnost Medobdinskega in5peklorata in redarstva Maribor,
konkretno na podrodju odvajanja odpadnih voda, ravnanja s komunalnimi odpadki, nadzora

obdinskihjavnih cest in poti, nadzora nad izvajanjem zakonodaje na podrodju oddajanja

noditvenih zmogljivosti in turistidne takse, oskrbe s pitno vodo, rabe javnih povrSin, podrodja
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pogrebne in pokopaliSke dejavnosti ipd. Sklepna ugotovirev je bila, da - kljub nekaj kr5itvam
in odprtim zadevam - nekajlelni statistidni podatki kaZejo. da obdani obdine Rade-Fram
praviloma spoStujejo predpise iz pristojnosti lokalne skupnosti oz. nepravilnosti odpravijo Ze
po prvem obisku in5pektorja.

V razpravi je g. Miran Predikaka izpostavil akutna problema v Brezuli - stara butana hi5a
ob cesti razpada. hi5a na ovinku v Brezuli pa se ruSi; na obeh lokacijah gre za dotrajana
objekta, ki predstavljata potencialno nevamost.

Ga. Mikel je pojasnila, da sicer gre pri tem za pristojnost gradbene in5pekcije, vendar bodo
zadevi pogledali.

Druga konkretna vpraSanja (ga. Romana FiSer) so se v glavnem nana5ala na moZne
posledice nespo5tovanja obveze prikljuditve posameznih gospodinjstev najavno kanalizacijo
tam, kjerje to omreZje bilo zgrajeno in bi prikljuditev Ze morala biti izvedena.

Ga. Nina Mikel in Robert Kraner, vodja skupine v Medobiinskem redarstvu Moribor, sta
podala odgovore, pri iemer sta poudarila, da pri reievanju problemov vselej in dobro
sodelujejo z obiinsko upravo in reZijskim obrotom, na terenu pa skuiajo z obiani v prvi fazi
vse reievali dogovorno; izdane so ie bile ureditvene odloibe, prelcrikovni postopek pa Se ni
bil sproien.

G. Zupanje podal naslednjo ugotovitev:
obiinski svet obiine Raie-Fram se seznani z Letnim poroiilom o delu Medobiinskega
in5pektorata in redarstva Maribor.

8. toikd
Obrovnovo in sprejem preklico Sklepo o doloiitvi izvojolco jovne sluibe
odvojonjo in iiSEenjo komunolne odpodne in podovinske vode no obmoiju

obiine Roie-From St. 062-02/4-2003-34

Gradivo je pripravila obdinska uprava, kratko ustno obrazloZitev je podala ga. Zorica Zalc
Kvas.

Obdinski svet Obdine Rade-Fram je na svoji 4. redni seji (24.3.2003) sprejel Sklep o
dolodiwi izvajalcajavne sluzbe odvajanja in disdenja komunalne odpadne in padavinske vode
na obmodju obdine Rade-Fram.
Navedeni sklep je bil objavljen v MUV 5t. 6/03 in - kljub vedletni drugadni urediwi (izbrali
smo drugega izvajalca) - formalno pravno 5e vedno velja.

K razpravi se ni priglasil nihde.

asovi >ZA< 16 risotnih svetnikov ebils et
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obiinski svet obrine Raie-Fram preklicuje Sktep o doloiitvi izvajalca javne sluibe
odvajanja in ii5ienja komunalne odpadne in padar.inske vode na obmoiju obiine
Raie-F ram 5t. 062-02/4-2003-34 z dne 25. 3. 2003.

SKLEP 5t.37:

OPOMBA: Celoten preklic se objavi v MUV.

s16



9. to;ka
Obrovnovo in sprejem Odloko o sprememboh in dopolnitvoh Odloko o

noiinu izvojonjo gospodorske jovne sluibe odvojonjo in Eilienjo komunolnih in

podovinskih odpodnih vodo no obmoiju obEine Roie-From

Gradivo je pripravila obdinska uprava, kratko ustno obrazloZitev je podala ga. Zoica Zajc
Kvas.

Obdinski svet Obdine Rade-Fram je na svoji 5. redni seji (2. 4.2015) sprejel Odlok o nadinu

izvajanja gospodarske javne sluZbe odvajanja in diSdenja komunalnih in padavinskih

odpadnih voda na obmodju obdine Rade-Fram (objava v MUV, 7/15). V predmetnem odloku
sta kot izvajalcajavne sluZbe dolodena obdinski reZijski obrat in Javno komunalno podjetje

Komunala Slovenska Bistrica.
obdinska uprava obdine Rade-Fram je zaradi potrebe po doloditvi izkljudno enega izvajalca
pripravila Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadinu izvajanja gospodarske javne

sluZbe odvajanja in diSdenja komunalnih in padavinskih odpadnih voda na obmodju obdine

Rade-Fram.
Vsebina spremembe je brisanje reZijskega obrata kot izvajalca.

K razpravi se ni priglasil nihde.

s16 vi >ZA< t6 sotnih svetnikov e bil

OPOMBA: Celoten odlok se objavi v MUV.

10. fo;ka:
Obrovnovo in sprejem Sklepo o dololitvi jovnego dobro lokolnego pomeno

Gradivo je pripravila obdinska uprava, kratko ustno obrazloZitev je podala ga. Suzana

Pungartnik.

Predmet prenosa v javno dobro so zemljisda, po katerih potekajo kategorizirane javne poti in

sluZijo javnemu dobru:

1. S pogodbo o brezpladnem prenosu zemlji5d za dosego javne koristi so lastniki prenesli

zemljisda parc. st. 52016, 52018,520110, 53411, 53413, 53613, 536/5, 53915, 53917 ,

54315, 54117, vsa k.o. Morje na obdino Rade - Fram. ZemljiSda so kategorizirana
javna pot s Stevilko JP841661 in so v naravi v delu utrjena in v delu asfaltirana.

2. V letu 2018 se je geodetsko odmerila cesta Planica - Frajhajm po stanju v natavi. Z
lastniki zemlji5d se bo sklenila pogodba o brezpladnem prenosu zemlji3d parc. 5t.

56015, 56512, 56917 ,57212, 595/2, 59712, 60112,60615, 60915,61214,62012k.o-
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SKLEP 5t.38:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram po skrajSanem postopku sprejme Odlok o
spremembah in dopolnitvah Odloka o naiinu izvajanja gospodarske javne sluibe
odvajanja in ii5ienja komunalnih in padavinskih odpadnih voda na obmoiju obiine
Raie-Fram.



Slivni5ko Pohorjc vjavno dobro. ZemljiSda v naravi predstavljajo asfaltirano cesto.
kategorizirano kotjavna pot St. JP 841531.

3. Zemljisda parc. 31. 54512, 54519, 54914,5512 k.o. Slivnisko pohorje bo obdina
pridobila z menjavo zemljiSd parc. it. 622/2, 622/4, 65913 k.o. Slivni5ko Pohorje, ki v
naravi predstavljajo opu5deno javno pot. Zemlji5da, ki jih obdina pridobi, so del
asfaltirane ceste. kategorizirane javne poti St. JP340151 (povezava Planica-
Frajhajm).

G. Miran Predikaka, predsednik Odbora za prostorsko planiranje. je dejal, da tako odbor kot
on sam ne vidi zadrZkov za potrditev tovrstnega predloga.

s 16 vi >>ZA<< l6 sotnih svetnikov ebils et

OPOMBA: Celoten sklep se objavi v MUV.

11. toiko:
Obrcvnovo in sprejem Sklepo o ukinitvi stotuso jovnego dobro

Gradivo je pripravila obdinska uprava, kratko ustno obrazloZitev je podala ga. Suzana
Pungartnik.

za namen prodaje in menjave zemlji5d se izvzamejo iz javnega dobra naslednja zemljisda

na podlagi odmere povezovalne ceste Planica - Frajhajm seje ugotovilo stanje poteka
ceste v naravi. Opu5dena javna pot, ki predstavlja zemlji5da parc. it. i. 622/2, parc. Et.
62214 inparc. St. 659/3 k.o. SlivniSko Poho{e, se imzarne iz javnegadobra in se
zemljiSda zamenjajo za zemljiSda parc. Et. 54512, parc. it. 545/9, parc. it. 549/4 in
parc. 5t. 555/2 k.o. Slivni5ko Pohorje, ki v naravi predstavljajo asfaltirano cesto,
kategorizirano javno pot St. 340151.
na obmodju kmetije se bo zgradil trgovsko-poslovni center in bojavna pot parc. St.
1373 k.o. Fram izgubila funkcijo dostopne poti. Investitor novogradnjeje vloZil vlogo
za odkup tega zemljiSda. Za namen sklenitve pravnega posla se zemlji5de parc. it.
1373 k.o. Fram izvzame izjavnega dobra in se vpiie lastnina Obdine Rade - Fram.

Na podlagi tega sklepa obdinska uprava Obdine Rade - Fram izda odlodbo, s katero se
zemljiSda izvzamejo iz javnega dobra in se vpiSe lastnina Obdine Rade - Fram.

S I 6 glasovi t>ZA< (16 prisotnih svetnikov) je bil sprejet

SKLEP 5t.40:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram s re me Skle o ukinitvi statusa avn dobra,
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Obiinski svet Obiine Rate-Fram sprejme Sklep o doloiitvi javnega dobra lokalnega

SKLEP 5t.39:

omena.

OPOMBA: Celoten sklep se objavi v M(/V.



12. toiko:
Obrovnovo in sprejem Sklepo o doloiitvi stotuso jovnego dobro

Gradivo je pripravila obdinska uprava, kratko ustno obrazloZitev je podala ga. Suzana

Pungartnik.

Na zemljiSdu parc.3t.70614 k.o. Fram je predvidena gradnja kmetijskih objektov in
stanovanjske stavbe (prestavitev celotne kmetij e - veza; kmetija FiSer). Kot dostop do kmetije
sluZijo zemljiSda parc. St. 1321/1, 32112, 132114 in 1345 k.o. Fram, ki pa so v zemljiSki knjigi
vpisana kot >Javno dobro< , kar ne definira upravljavca oz. lastnika zemlji5da. Podanje
predlog, da se s sklepom dolodi lastnik oz. upravljavec tehjavnih poti. Obdina sije pridobila
mnenje Direkcije za vode, ker zemlji5da mejijo na potok.
V nadaljnjem postopku se sklep objavi v MUV-u in nato izda odlodba o ugotovitvi, da imajo
nepremidnine status grajenega javnega dobra obdinskega pomena.

S l6 glasovi >rZA< (16 prisotnih svetnikov) je bil sorejet

SKLEP 5t. 41:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram s me Skle o doloEitvi statusa dobra.re avn

OPOMBA: Celoten sHep se objovi v MUV.

13. toika:
Seznonitev z Letnim Progromom delo

Nodzornego odboro Obiine Roie-From zo leto 2Ol9

Gradivo je pripravil predsednik Nadzomega odbora Obdine Rade-Fram (v nadaljevanju: NO),
g. Branko Belca, vsebinsko pa ga stmil v I 1. poglavitnih todk.

v ustni obrazloZitvi je predlog letnega programa dela (ta predstavlja le grobi vsebinski okvir),
namer in smernic nadzomega odbora predstavil na seji prisoten dlan tega odbora, g. Peter
FinguSt.

Vpra5anj in predlogov ni bilo.

G. Zupanje podal naslednjo ugotovitev:
Obiinski svet ObEine Raie-Fram se je seznanil z Letnim programom dela Nadzornega
odbora Obiine Raie-Fram za leto 2019.

14. toika:
Obrovnovo in sprejem Sklepo o podelitvi obiinskih priznoni v letu 2019

Na osnovi Razpisa za vloZitev predlogov za podelitev spominskih plaket obdine in priznanj

Zupana Obdine Rade-Fram v letu 2019 (objava na spletni strani obdine, na oglasni deski in v
Informatorju 5t. 3, marca 2019) smo prejeli predloge za dodelitev obdinskih priznanj v letu

2019. Prejeli smo 17 predlogov za podelitev priznanj Zupana in 8 predlogov za podelitev

spominskih plaket.
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S predlogi seje seznanila in o njih razpravljala Komisija za odlikovanja in obdinska priznanja
(v nadaljevanju: komisija), ki se je sestala 16. 5. 2019 ( I . redna seja).
Razlagalka ga. Zorica Zajc Kvas je predlagala, da obdinski svet sledi staliSdu - sklepu
pristojne komisije. da se iz podanih predlogov izlodijo vsi tisti, ki so v preteklih letih Ze
prejeli priznanjc in da se, v kolikor nek predlagatelj za prejemnike priznanj predlaga ved
posameznikov iz istega druStva, priznanje podeli celotnemu druStvu, zaradi desar je komisija
prejete predloge deloma preoblikovala in sicer tako, da bi spominsko plaketo prejeli dve
osebi, priznanje Zupana pa dvanajst posameznikov in eno dru5tvo (skupaj I 5 prejemnikov);
predlog je bil poimensko predstavljen.

V razpravi je g. Mirana Predikako zanimalo, kje predlagani kandidati delujejo in kakSne so
njihove zasluge oz. razlogi, na katerih temeljijo predlogi.

G. Sebastijan Sorlakje izrazil mnenje, da bi bilo pri tovrstnem nagrajevanju potrebne ved
kritidnosti (stroZji kiteriji), saj se lahko ob tolik5nem Stevilu akceptiranih predlogov nagrade
(priznanja Zupana, obdinske plakete) razwednotijo. Predlagal je razmislek o najviSjem Stevilu
nagrajencev letno (na primer 5).

Ga. Zorica Zajc Kvas je povedala, da smo letos prejeli vedje Stevilo predlogov, iz obrazloiiwe
katerihje komisija za vsak predlog posebej presojala upravidenost (imamo pravilnik, ki ureja
to podrodje, ker pa kriteriji niso todno vnaprej dolodeni, do odloditve privede individualna
vsebinska obravnava predlogov).

G. iupanje dodal, daje predano dru5tveno ali kaksno koli drugo delo, ki vodi k dobrobiti
SirSih mnoZic, velika vrednota, zato je prepridan, da je tak5no delovanje potrebno tudi javno
opaziti in ga podpreti ter nagraditi, detudi je morda kdaj prejemnikov nekoliko ved. Verjame
tudi, da tak5no priznanje vsakomur nekaj pomeni in spodbudno deluje, karje eden od ciljev.
Enako velja za pomembnej5e doseZke na vseh podrodjih. Veseli smo la}ko, da predlogi so in
da nedvomno so tudi ljudje, ki si nagrade za svoj trud zasluZijo.

S 16 glasovi >ZA< (16 prisotnih svetnikov)je bil sorejet

SKLEP 51.42:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram sprejme Sklep o podelitvi obiinskih priznanj v letu
2019.

Obiinska priznanja v letu 2019 prejmejo:
O PRIZNANJA ZUPANA:

l. Stanko VALAND
2. Vladimir PREDIKAKA
3. Branko DELCOTT
4. Silvo JURId
5. Melita Maksimiljana LASI.
6. Anton PLANJSEK
7. Branko SIMONIa
8. Tomislav KOREN
9. Olga BAUMHAKL
10. DruStvo Tradicional karate institut Rade
I l. Matej DREO
12.mag. Vinko KURENT
13. Slavica KLAUZ
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SPOMINSKO PLAKETO:
1. Emesl NAPAST
2. ITenaFLAJSMAN

15. toiko
Rozno

G. Slavomir Le5nik je povedal, da poslovalnica Po5te Fram ne deluje v polni funkciji (niso
mogode vse storitve), zaradi desarje predlagal, da obdina pri vodstvu Po5te posreduje v
smislu, da se pooblastila razSirijo.

G. Zupanje spomnil na redosled dogodkov zadnjih nekaj let (najprej je bila poslovalnica
PoSte Fram zaradi neekonomidnosti/premajhnega prometa ukinjena in jo je nadomestila
pogodbena po5ta, ki paje pred kratkim prav tako nehala z obratovanjem) in poudaril, da
poslovalnica PoSte v Framu tudi sedaj nikakor ni sama po sebi umevna in da ne bo obstala, de

ne bo dovolj obiskov, zato je smiseln predvsem apel kajanom in okolidanom v tem smislu.

Sejaje bila zakljuiena ob 20.10 uri.

Zapis ala S imona ANTOLI e ZupeN oBerNE RAaE-FRAM
Branko LEDINEK
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